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IEEE 0 coho)Cc: corona coronaGMT@minvws.n|];NEGF)EEF & minvws ni];IEEE.
(5 12¢ minvws.nl

From: )

Sent: Sat 3/28/2020 7:38:23 PM

Subject: RE: Signaal over verdeling regio's

Received: Sat 3/28/2020 7:38:23 PM

Ik heb zijn directe gegevens niet, maar hij staat op hun website, Dat moet dus wel lukken

aterdag 28 maart 2020 20:33

aan:IEEE)SEED© minvws.ni>

CC: coronaGMT <coronaGMT@ minvws.nl>;[sie JE @minvws.ni>;IEEE
FEE @minvws.nl>

Onderwerp: Re: Signaal over verdeling regio's

oo EEN
We hebben wel wat gedachten over wat we zouden kunnen doen. Helaas is de input van onze app nog steeds niet volledig, zodat

we niet helemaal kunnen vertrouwen op de opgegeven voorraden daarin. We gaan nu wel steeds dwingender de data uit de app

gebruiken voor de (her)verdeling van materiaal, waardoor mee zorginstellingen aansluiten en ons beeld completer wordt. Wellicht

moeten we ook de voorraden in de Regionale distributiecentra maar eens peilen, want we hebben weinig zicht op wat daar

achterblijft.

cE:v=» afgelopen donderdag aan dat zorginstellingen buiten de professionele acute en intensieve zorg

op indicatie worden van PBM worden voorzien. Volgens henzelf zijn ze kritisch op maatregelen van instellingen om het gebruik te

beperken (bijv cohort-verpleging instellen, voldoende lang gebruiken), maar hebben daarna wél PBM verstrekt.

Kun je mij contactgegevens sturen van

IEE
bel of mail ik hem morgen even. Alsje die info niet hebt dan ping

ik hem wel via het algemene nummer op hun website.

GGDGHOR PBM Corona team

dghor.nl

From:[NCE < minvws.ni>

Date: Saturday, 28 March 2020 at 17:13

To: PBMcorona JERE @zzdghor.ni>
Cc: coronaGMT <coronaGMT@minvws.nl>,TEE minvws.nl>, "HEE
(512) minvws.nl>

Subject: Signaal over verdeling regio's

Hierbij leg ik even een

iii
voor dat Minister de Jonge mij meldde naar aanleiding van een werkbezoek dat hij vandaag had.

Hij had gesproken met van Lelie zorggroep in de regio Rijnmond.

1) Omdat er veel ziekenhuizen zijn in de regio Rijnmond is het gevoel dat de ouderenzorg in deze regio daardoor al minder

bevoorraad wordt met PBMs en zwaarder getroffen wordt

2) Beeld is dat er in het noorden van het land toch meer voorraden zijn van pbm dan in het zuiden (of Rijnmond) en of dat

niet meer herverdeeld kan worden

Daaruit de meer algemene vraag /stelling of de verdeling tussen de verschillende regio’s wel goed/accuraat verloopt.

Ik wil dit signaal graag_bij jullie checken. Is dit beeld herkenbaar of niet? (ook mn mbt punt 1)
Zou een van jullie met SEES ver contact willen opnemen (verzoek minister) ?

Alvast dank!
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